
Smaakjes verbieden voor de e-sigaret brengt meer nadelen dan voordelen met zich mee.


Dit is een voorstel wat rust op een slecht uitgevoerd onderzoek  van het Trimbos in 
opdracht van de heer Blokhuis. Over het daadwerkelijke onderzoek zelf is nog niks 
gepubliceerd omdat men zelf goed weet dat de inhoud te luchtig en gebrekkig in elkaar 
zit. Er worden alleen maar oneliners naar de media geroepen die uit het onderzoek 
zouden komen.


Hieronder voorbeelden van hoe het wel moet:

Dit zijn de woorden van het RIVM: ''Bij een e-sigaret komen minder schadelijke stoffen vrij 
dan bij een gewone sigaret, en in lagere concentraties. Naar alle waarschijnlijkheid is een 
e-sigaret minder ongezond dan een gewone sigaret.'' (bron: https://www.rivm.nl/tabak/
wat-is-een-e-sigaret)

Dit zijn de woorden van de Engelse ministerie van Volksgezondheid: ''the current best 
estimate is that e-cigarettes are around 95% less harmful than smoking'' (bron: https://
www.gov.uk/government/news/e-cigarettes-around-95-less-harmful-than-tobacco-
estimates-landmark-review)


Smaakjes verbieden zal betekenen dat een groot percentage van alle producten zich 
zullen verschuiven naar de illegale markt. Mensen zullen smaakjes blijven varen/dampen. 
Onze buurlanden zullen overigens ook profijt hebben van deze maatregel aangezien hun 
inkomsten aanzienlijk zullen stijgen.

Smaakjes verbieden betekent ook dat meer mensen terug zullen gaan naar de normale 
(verbranding-)sigaret. Dit is een grote nadeel voor de volksgezondheid en tegelijkertijd 
een grote voordeel voor de staatskas. Het is algemeen bekend dat de sigaret meer geld 
oplevert voor de overheid door de hogere kosten en hoge accijnzen.

Smaakjes verbieden betekend dat veel bedrijven en maar liefst 82% van vape-winkels 
omzet gaan verliezen en de deuren moeten sluiten. (bron: https://www.esigbond.nl/
2020/12/10/marktonderzoek-82-e-sigaretwinkels-volgend-jaar-failliet-door-
smaakverbod/) Veel mensen zullen hun baan verliezen. Minder belastinggeld wat 
binnenkomt en meer uitkeringen die aangevraagd zullen worden.

Smaakjes verbieden is een overhaaste regeling dat rust op veel onwaarheden. Het lijkt 
een persoonlijke missie van een selecte groep personen. Mensen die graag met trots op 
hun CV willen hebben staan: ''Ik heb de vape-markt in Nederland kapot gemaakt.''


Als alle rokers in Nederland vandaag zouden overschakelen naar de e-sigaret zou ons 
land beter af zijn. Dit is een feit! Dit is zelfs na te rekenen.

De grootste benadeelden zullen zijn:

- De Nederlandse staatskas (miljarden minder inkomsten in accijnzen)

- Pharma-industrie (miljoenen verliezen in verkopen van 'stop met  roken' producten.

- Tabak-industrie (miljarden verliezen in verkopen van sigaretten en aanverwante 
producten)


Dit lijkt te veel op een persoonlijk project van het Trimbos en van meneer Blokhuis. Er is 
helaas geen lobby voor dampers om ons te verdedigen… in andere woorden ‘’ik stond 
erbij en ik keek ernaar’’.


Overheden, overheidsinstanties en politici kunnen fouten maken. Het is nog niet te laat, 
voorkom het maken van deze fout! 


